
 

Yhdistyksen jäsenet Porin kuntavaaleissa 
 

Oili Heino  

172 

Olen 63-vuotias kiinteistöpalvelupäällikkö Porista. 
Olen ehdolla kuntavaaleissa.  

Olen yhteistyökykyinen, kokenut kuntapäättäjä. 
Nyt toimin Porin kaupungin valtuuston 
varajäsenenä, Porin Satama Oy:n, Porin 

Teatterisäätiö sr:n ja Suisto Kiinteistöt Oy:n 
hallituksessa jäsenenä. Toimin myös Porin JHL 

ry27 hallituksessa jäsenenä. 
 

Haluan toimia niin, että kaupungin palveluista, 
ilmeestä, rakennuksista ja puistoista pidetään 

huolta myös reuna-alueilla. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Kimmo Hohkala 

59 

47-vuotias kolmen lapsen isä Länsi-Porista. 
Olen toiminut JHL:n pääluottamusmiehenä 

vuodesta 2017. Ennen nykyistä tehtävää olin 
liikuntapaikkojen hoitajana monin eri 

tehtäväkuvin. Liikuntapaikat ovat siksi lähellä 
sydäntäni. 

 
Tulen edistämään kaupungin elinvoimaisuutta, 

omana työnä tehtäviä palveluita ja rakentamista 
enkä myöskään hyväksy luonnollisten 

monopolien myymistä yksityisille toimijoille, jota 
vastaan valtuustossa äänestin.  

Harrastuksiini kuuluvat koiran kanssa lenkkeily ja 
järjestötoiminta. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Paula Kivimäki 

67 

Palvelualuevastaava. 

Pori on sopivan kokoinen kaupunki ja 

paluumuuttajana näen kotikaupunkini ketteränä ja 

kehittyvänä kaupunkina, siksi haluan olla mukana 

tukemassa ja kehittämässä julkisia palvelujamme. 

Toimin tällä hetkellä ateria ja puhtaus 

henkilöstön esihenkilönä ja työhistoriani sisältää 

ammatilliset perustyöt ja 25 vuotta esihenkilötyötä. 

Olen toiminut 12 vuoden aikana erilaisissa 

luottamustehtävissä, jotka ovat tuoneet lisää 

tietoisuutta Porin kaupungin päätöksenteosta. 

Kaiken voi tehdä reilummin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Martti Lunden  

81  

Työ: Porin Kaupunki Logistiikkakoordinaattori. 
Luottamustehtävät: Valtuutettu, 

Sivistyslautakunta Pj. Pori Energia 
Hallituksenjäsen. 

 
Haluan jatkaa Valtuustossa ja puolustaa 

laadukkaita kustannustehokkaita omia palveluita. 
Porista ei tule tehdä OY:tä ja ulkoistamalla ja 

myymällä, esim. Energian 49 % myynti oli virhe 
ratkaisu minkä lähitulevaisuus näyttää. 

 
20 vuoden kokemus tuli täyteen valtuustossa, 

olen valmis jatkamaan. SINÄ PÄÄTÄT! 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

Jouni Rantanen 

98 

Koordinoiva luottamusmies. 

Ei lupaile turhia. 

 

 

 

 

 

Timo Salsoila  

200 

Olen koulutukseltani koulunkäynninohjaaja ja 
työni puolesta näen nuorten elämää hyvin 

läheltä,  
heissä on tulevaisuus. 

 
Olen ehdolla kuntavaaleissa, koska haluan olla 

rakentamassa oikeudenmukaista ja hyvin voivaa 
Poria. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Yhdistyksen jäsenet Ulvilan kuntavaaleissa 
 

Hannele Pohjavirta  

99 

79-vuotias eläkkeellä oleva Ulvilalainen. Työskennellyt vuosina 1971–1975 Porin kaupungilla uimahallissa 

sekä 1975–2006 Rahatoimistossa.  

Liittynyt KTV:hen 1972 ja toiminut AY-toiminnassa luottamusmiehenä, puheenjohtajana ja Yt-

toimikunnassa.  

 

 


